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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:540 Förväntningar på minskade utsläpp av växthusgaser

Efter Dagens Nyheters granskning om missvisande skrivningar i regeringens 
klimathandlingsplan gjorde statsrådet följande uttalande på plattformen X:

“Skälet till att vår handlingsplan beräknas ge förutsättningar för Sverige att 
klara vårt klimatmål om nettonollutsläpp 2045 – till skillnad från den förra 
regeringens handlingsplan – är allra främst att vi välkomnar alla fossilfria 
kraftslag inklusive kärnkraften. Men det är väl inte lika spännande att skriva 
om.”

Jag vill därför fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Har statsrådet tagit initiativ till en analys av hur mycket utsläppen av 
växthusgaser väntas minska, samt från vilket år, till följd av att regeringen 
“välkomnar alla fossilfria kraftslag”, och kan statsrådet i så fall redogöra för 
resultatet av analysen?

………………………………………

Elin Söderberg (MP)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-21
Besvaras senast
2024-03-12


